
PREC

1. Voldríem que el govern municipal fes arribar a mans dels grups 
municipals la relació d’hores extres que ha realitzat el personal de 
la brigada durant aquest any.

PREGUNTES

1. S’ha modificat el contracte de neteja de les dependències 
municipals? Es pensa fer? Si és així, quines són o serien les 
modificacions?

2. Hem llegit informació sobre plantejaments del govern referent a 
la construcció de pisos socials. Quina és la voluntat del govern? 
Es continua apostant pel bloc de pisos al costat dels Colors? Que 
es pensa fer amb les fundacions que ja haurien de tenir fets els 
pisos? En declaracions a l’agenda es diu textualment «En tot 
cas, l'alcalde afirma que es tracta d'un projecte que s'ha de decidir entre tots els grups 

municipals” quan es pensa convocar els grups municipals per a parlar-
ne?

3. Sobre les obres de la futura biblioteca ens preocupa que s’ha 
tapat el pou per on es podia obtenir aigua. Altrament també ens 
preocupa què ha passat amb determinats objectes artístics i que 
abans de les obres hi eren i ara no se sap on són. Ens pot explicar 
el govern si es pot recuperar el pou i si podem estar tranquils per 
la conservació de determinades peces artístiques.

4. El veïnatge del pla dels frares està altament preocupat per les 
incidències que hi acostumen a haver especialment les de 
seguretat ciutadana. Que pensa fer el govern per a reduir la 
problemàtica que hi ha?



5. També sobre el pla dels frares. Pensa fer el govern alguna 
actuació sobre l’anomenada zona roja del sinera? Si és així quina 
o quines actuacions tenen previstes.

6. Revisant el Registre d’entrades i sortides de l’ajuntament estem 
veient un munt d’instàncies relatives a habitatges d’ús turístic. Ens 
pot dir el govern quants habitatges d’ús turístic estan reconeguts a 
Arenys i quants estan en tràmit?

7. Sobre el projecte de canalització del Bareu veiem com el govern 
ha indicat que es pot retardar per a esperar la contractació d’un 
enginyer, estudiar millor el projecte i el consens amb els veïns. 
Ens podrà convocar als grups municipals de l’oposició per a parlar 
del projecte?

8. Sobre la recollida d’escombraries s’ha dit que l’empresa podia 
renunciar al contracte i que es pensava en una nova licitació. Ens 
pot  explicar  el  govern  quina  decisió  han  pres  i  quin  calendari 
d’actuacions hi ha previstos?

9. Al Dominical de Ràdio Arenys del dia 17 de setembre l’alcalde 
va dir que enviaria a publicar la proposta d’estabilització de llocs 
de treball de la Ràdio. Hem vist publicat al BOP en data 26 de 
setembre de 2023 «ANUNCI APROVACIÓ PLANTILLA DE PERSONAL ENTITAT PÚBLICA 

EMPRESARIAL RÀDIO ARENYS»  i «Aprovació de l'oferta extraordinària d'ocupació pública d'estabilització 

del personal laboral temporal» uns documents amb incongruències que 
esperem s’esmenin però no hem vist les bases dels processos 
selectius. Quan es pensen enviar a publicar? S’han consensuat 
amb els treballadors? Val a dir que el nostre grup va demanar una 
reunió per a parlar de la situació de la Ràdio i no hem rebut 
resposta. Es pensa convocar els grups municipals o el Consell 
assessor i poder debatre conjuntament la situació de la Ràdio?



10. L’any 2027 acaba el contracte amb l’empresa Sorea per a la 
gestió del Servei d’abastament d’aigua d’Arenys de Mar. Com 
sigui que agafa de ple aquest mandat voldríem saber com vol el 
govern que es gestioni el servei de l’aigua a partir de l’any 2027?

11. En el mandat que va acabar l’any 2019 i a proposta de la Cup 
es va crear una comissió per a que la gestió dels enterraments fos 
completament municipal. Val a dir que la proposta comptava amb 
el suport del grup liderat pel Sr Estanis Fors. Al mandat passat, 
incomprensiblement, poc es va avançar en aquesta matèria. 
Voldríem saber si en aquest mandat es farà realitat la gestió directa 
municipal.

12. Escoles bressol. A hores d’ara el govern vol exhaurir la 
pròrroga que permet el contracte amb INCOOP o vol fer 
ràpidament una nova licitació?


